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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 16 december 2024

IR 1 2024_IP_00091 Interpellatie van raadslid Rosa Van Cleempoel: 
NIEUWJAARKE ZOETE

Interpellatie

Indiener(s):
Rosa Van Cleempoel,            Vlaams Belang          

Gericht aan:
Pieter Cowé

Tijdstip van indienen:
10 december 2024 10:21

Toelichting:
Op 31 december zullen weer vele zangertjes op pad gaan om nieuwjaarke zoete te gaan 
zingen . Een   Kempische traditie waarop we fier mogen zijn vind ik .
Om deze traditie nog eens extra in de verf te zetten  heeft de cel erfgoed Kempens 
Karakter  een poster gemaakt die de inwoners ,van de deelnemende plaatsen ,zichtbaar 
kunnen uithangen om duidelijk te maken dat de zangertjes welkom zijn . 
Dit jaar namen  volgende steden en gemeenten in de Kempen reeds deel:   Berlaar , 
Grobbendonk , Heist Op Den Berg , Herenthout , Herentals , Hulshout , Lier Lille , Nijlen , 
Olen , Putte en Vorselaar . In deze  steden en gemeenten werd de poster, per post, huis aan 
huis bedeeld.
Graag zou ik het stadsbestuur willen vragen om vanaf 2025 onze stad te laten deelnemen aan 
dit initiatief .
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IR 2 2024_IP_00092 Interpellatie van raadslid Dirk Kennis: Openbaarheid 
van bestuur: een loze verkiezingsbelofte?

Interpellatie

Indiener(s):
Dirk Kennis,            De Brugpartij          

Gericht aan:
Marlon Pareijn

Tijdstip van indienen:
10 december 2024 22:39

Toelichting:
“CD&V Geel – Team Marlon ondersteunt het principe van de openbaarheid van bestuur. Wij 
zijn dan ook van oordeel dat dossiers die ter ondersteuning op de gemeenteraad komen 
integraal, volgens de wettelijke normen, voor de burgers ter beschikking moeten zijn op de 
stedelijke website 10 dagen voor elke gemeenteraad. Tegelijkertijd met de raadsleden kunnen 
dus alle burgers de dossiers raadplegen.
Ook de verslagen van het college, van de gemeenteraden en alle adviesraden moeten uiterlijk 
binnen de 10 dagen na goedkeuring van dit verslag openbaar worden gesteld in eerste 
instantie voor de raadsleden en ook voor de burgers.”
Tot zover een fragment uit het partijprogramma van wat voor deze zitting nog CD&V Geel – 
Team Marlon heette. De fractie van de burgemeester, de grootste in de gemeenteraad en in het 
schepencollege, neemt hiermee een actiepunt over waarop de Brugpartij al jaren aandringt.
Hoewel de nieuwe legislatuur is gestart, moeten we vaststellen dat de burgers het in de 
praktijk nog altijd moeten stellen met het nietszeggende minste-van-het-minste waarmee dit 
schepencollege de openbaarheid van bestuurt beweert waar te maken. Er is nochtans maar een 
kleine technische ingreep nodig om de informatie waarop de burger recht heeft openbaar te 
maken.
- Hoe komt het dat de oude praktijk nog altijd wordt gehanteerd? Blijft het bij een 
verkiezingsbelofte?
- Wanneer mogen we op dit vlak eindelijk échte transparantie en openbaarheid van bestuur 
verwachten? 
- Het siert de burgemeestersfractie dat ze de openbaarheid wil uitbreiden tot de verslagen van 
het schepencollege, hoewel die in principe niet openbaar zijn. Hoe ziet u dit in de praktijk?
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IR 3 2024_IP_00093 Interpellatie van raadslid Dirk Kennis: Prioritaire 
criteria bij toekenning sociale woningen

Interpellatie

Indiener(s):
Dirk Kennis,            De Brugpartij          

Gericht aan:
Pieter Cowé

Tijdstip van indienen:
10 december 2024 22:44

Toelichting:
Vóór de vorming van Leefgoed legde de stad Geel eigen accenten in de voorrangsregels bij de 
toewijzing van sociale woningen door de Geelse Huisvesting. Daarover heerste een politieke 
consensus, die ook door de Woonraad werd gedragen. Ondertussen lijkt men op het niveau 
van het Vlaams Gewest de autonomie van de lokale besturen om deze prioriteiten vast te 
leggen alsmaar minder vanzelfsprekend te vinden. De zg. woonbinding wordt ook nu al in 
rekening gebracht, maar de Vlaamse overheid wil de langdurigheid daarvan optrekken en – 
bijvoorbeeld - voorrang geven aan kandidaat-huurders die al 15 jaar (of langer) in de 
gemeente wonen. Tegelijk wil Vlaanderen onze sociale woningen bij voorkeur toewijzen aan 
werkenden – wat men daaronder ook moge verstaan. De nieuwe criteria zijn nog niet in steen 
gebeiteld en ervan afwijken zou straks nog altijd kunnen, maar deze evolutie doet vrezen voor 
een beperking van het aantal kandidaat-huurders die effectief op een sociale woning mogen 
hopen.
Zal de stad Geel de nieuwe overwegingscriteria voor het toekennen van sociale woningen 
eerst op de gemeenteraad ter bespreking brengen alvorens ze in praktijk te brengen?
Wanneer wordt de Woonraad opnieuw samengesteld?
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IR 4 2024_IP_00094 Interpellatie van raadslid Myriam Smets: 
"Kerstsfeer", vergeet ook de deeldorpen niet.

Interpellatie

Indiener(s):
Myriam Smets,            DURF          

Gericht aan:
Kris Vangeel

Tijdstip van indienen:
11 december 2024 10:33

Toelichting:
Het centrum van Geel baat in een mooie gloed van kerstverlichting. 
Het geeft sfeer !
De Gelenaar stelt vast dat er, dit jaar, heel weinig aandacht werd besteed aan de "aankleding" 
van onze mooie deeldorpen.
Wat is de reden dat er zo weinig aandacht aan onze deeldorpen is gegeven ? 
Kan onze nieuwbakken schepen van dorpenbeleid, vanaf volgend jaar, ieder deeldorp wat 
extra aandacht schenken ?
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IR 5 2024_IP_00095 Interpellatie van raadslid Myriam Smets: Ons College 
van Burgemeester en Schepenen is  een overwegend mannelijke kwestie.

Interpellatie

Indiener(s):
Myriam Smets,            DURF          

Gericht aan:
Marlon Pareijn

Tijdstip van indienen:
11 december 2024 11:39

Toelichting:
Het uitvoerend orgaan van onze stad, het College van Burgemeester en Schepenen telt 
momenteel zes mannen en twee vrouwen. 
In de loop van deze legislatuur zal er slechts één vrouw overblijven, het strikte 
minimum.  (Artikel 42 §3 van het decreet Lokaal Bestuur legt op dat beide geslachten 
aanwezig moeten zijn in het college. )
Het is spijtige zaak dat de vertegenwoordiging van vrouwen in ons College van Burgemeester 
en Schepenen nog lager ligt dan het gemiddelde in Vlaanderen.
Gendergelijkheid in de politiek is wel degelijk belangrijk. 
Waarom is er niet gekozen voor een meer evenwichtige samenstelling van het College van 
Burgemeester en Schepenen ? 
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IR 6 2024_IP_00096 Interpellatie van raadslid Greet Daems: Handhaving 
uitbreiding rookverbod

Interpellatie

Indiener(s):
Greet Daems,            PVDA          

Gericht aan:
Marlon Pareijn

Tijdstip van indienen:
11 december 2024 11:52

Toelichting:
Vanaf 31 december 2024 geldt er op verschillende plekken in Geel een rookverbod in 
openlucht. (https://www.geel.be/rookvrij)
Hoe en door wie zal dit rookverbod gehandhaafd worden? 
Waar kan een overtreder zich aan verwachten?

https://www.geel.be/rookvrij
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IR 7 2024_MV_00053 Mondelinge vraag van raadslid Greet Daems: 
Wachten op het nieuwe bestuursakkoord.

Mondelinge vraag

Indiener(s):
Greet Daems,            PVDA          

Gericht aan:
Marlon Pareijn

Tijdstip van indienen:
11 december 2024 11:56

Toelichting:
9 weken na de verkiezingen is er nog steeds geen bestuursakkoord.
Wanneer kunnen we dit verwachten? 


